
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 20.09.2022 

Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Zhodnotenie úloh od poslednej komisie 

3. Žiadosť o finančnú výpomoc 

4. Informácie o nájomných bytoch 

5. Diskusia 

6. Záver 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie, hostí a otvoril zasadnutie. 
 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie 
 
Na začiatok informovala zapisovateľka členov komisie o úlohách komisie z predchádzajúceho 

zasadnutia. Ohľadom podanej žiadosti o sociálnu výpomoc p. Zuzany Rašovcovej informoval 

predseda členov komisie, že p. Rašovcovej sa poskytlo poradenstvo a pomoc s vybavovaním 

príspevku na opatrovanie jej dcéry, ktorý poskytuje Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny. Členovia 

komisie poznamenali, že by sa p. Rašovcovej mohlo pomôcť aj nefinančnou formou (napr. darovaním 

oblečenia). Komisisia doporučuje (cez predsedu komisie) obci zriadiť miestnosť pre oblečenie  

darované od občanov a následne ho ponúkať odkázaným rodinám. Od posledného zasadnutia 

komisie nenastal žiadny pohyb v obsadzovaní bytov. 

 
3.  Žiadosť o finančnú výpomoc 

Jolana Szabóová, Vinohradská 1613, 951 31 Močenok - komisia preberala žiadosť p. Szabóovej 

o finančnú výpomoc na potraviny. Komisia doporučuje p. Szabóovej naďalej pomáhať s občasnou 

dodávkou potravín a pečiva a inou nefinančnou výpomocou. Komisia doporučuje vstúpiť opäť do 

jednania s Potravinovou bankou Slovenska a poprosiť ju o pravidelnú dodávku potravín pred zárukou. 

4. Informácie o nájomných bytoch 

Predseda komisie informoval členov o aktuálnych problémoch v sociálnych bytoch s narušovaním 

nočného kľudu a neplatenie nájomného. Nájomníčka bytu v 33 b. j. na ulici M. R. Štefánika p. 

Gabriela Péterová bola predvolaná na obecný úrad pred vedenie obce a predsedov komisií- sociálnej 

a komisie pre verejný poriadok kvôli narušovaniu pokojného spolunažívania s ostatnými nájomníkmi. 

Svoju chybu uznala a sľúbila, že sa podobná situácia už nebude opakovať.  

Nájomníčka 33 b. j. na ulici M. R. Štefánika p. Miroslava Bužíková má pretrvávajúce problémy 

s platením nájomného. Zapisovateľka komisie informovala predsedu a členov, že pri poslednom 

osobnom stretnutí s p. Bužíkovou súhlasila s podmienkou splatenia dlhu na nájomnom do 30.9.2022 

v opačnom prípade bude jej nájomná zmluva ukončená a z bytu bude vysťahovaná. 

5. Diskusia 



Členovia komisie sa informovali o prebiehajúcej stavbe novej 16 b. j. na ulici M. R. Štefánika, 

o výstavbe chodníka na ulici Balajka a o ukončenej výstavbe novej cesty v ulici Kakava. Poznamenali 

a doporučili, že by bolo vhodné v ulici Kakava zriadiť jednosmernú premávku, kvôli úzkej ceste. Ďalej 

sa komisia zapodievala možnosťou zvýšenia prijatia detí do Materskej školy, aby nemuseli chodiť 

naše deti do okolitých miest. Členovia poverili predsedu komisie riešiť túto vec s riaditeľkou MŠ 

a informovať sa u nej o uvedených problémoch. Predseda v poslednom bode diskusie prečítal aj 

činnosť komisie v roku 2022 v jednotlivých zasadnutiach. 

 
 
6. Záver 

Na záver predseda poďakoval všetkým členom za štvorročnú aktívnu a veľakrát aj nepopulárnu 
činnosť v komisii pri rozhodnutiach a ukončil zasadnutie komisie. 
 

 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Veronika Chudová                                             Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 20.09.2022                                                             predseda komisie 


